

资金来源认证
Certification of Source of Funds

本人, _____, 出生日期 _____ 身份证号码 _____, 特此声明并认证

I, _____, Date of Birth _____ ID number _____, hereby declare and certify

1. 我确认上述申请/交易涉及的资金来源合法, 真实, 且来源于以下合法途径:

I confirm that the funds involved in the above-mentioned application/transaction are lawful, genuine, and originate from the following legitimate sources:

- (列出资金来源, 例如工资收入、投资收益、遗产等)

(List the sources of funds, e.g., salary income, investment returns, inheritance, etc.)

2. 我保证所提供的资金来源证明文件是真实和有效的, 并愿意向相关部门出示更多信息和证据以证实资金来源的合法性。

I assure that the provided documents for the source of funds are genuine and valid, and I am willing to provide additional information and evidence to relevant authorities to verify the legitimacy of the funds.

3. 我确认此资金用于 _____ (说明资金用途, 例如房地产交易、投资项目等)。

I confirm that the funds will be used for _____ (state the purpose of the funds, e.g., real estate transaction, investment project, etc.).

4. 我保证在进行资金交易时, 不会进行任何违法或不当行为, 并将全面遵守相关法律法规。

I assure that during the transaction of funds, no illegal or improper actions will be taken, and I will fully comply with all relevant laws and regulations.

特此认证, 本资金来源认证书以我的签名为准。

Hereby certified, this Certification of Source of Funds is based on my signature.

认证人签名: _____

Signature of Certifying Individual: _____

日期: _____

Date: _____

请确保在进行资金来源认证前, 仔细核对所有信息的准确性。如有必要, 建议咨询相关的专业机构或律师以获取帮助和法律建议。

Please ensure the accuracy of all information before proceeding with the Certification of Source of Funds. If necessary, it is recommended to consult with relevant professional agencies or lawyers for assistance and legal advice.